
 
 

Protokoll styrelsemöte 2024-05-15 
 
 
Närvarande: Cecilia Engblom, Mats Bjellsäter, Lars Öjerbäck, Henrik Jarpner, Tina Svärd, Bengt Göran 
Broström, Göran Wängelin, Karin Wandel, Neil Fossett (t o m punkt 3), Katarina Pahlin 
 
 
§ 1 Mötets öppnande 
Cecilia Engblom, ordförande för mötet, hälsade välkommen.  
 
§ 2 Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkänns. 
 
Det kan noteras att det inte har funnits ett behov av att hålla ett konstituerande möte efter 
årsmötet, då styrelsen är intakt. Det är samma personer med samma uppgifter i styrelsen.  
 
§ 3 Information G4G 

- Golfbanan är i bra skick, vilket bekräftas av många nöjda spelare.  
- Det är svårt att få lönsamhet i restaurangen. På helgerna är det många gäster, men på 

vardagarna är det sämre. Det är svårt att planera för hur många lunchgäster som kommer. 
Kiosken fungerar bra. Man planerar att hålla kiosken öppen längre tid en del kvällar, och 
kommer sedan att utvärdera detta.  

- Den senaste tiden har flera personer påkommits med att inte betalat greenfee när de gått ut 
på banan. Föräldrarna har kontaktats.  

- På driving rangen har bollarna bytts ut.  
- Utskick om funktionärer till SM-tävlingen går ut i veckan. Tävlingen går av stapeln 19-20 juli.  
- Vissa synpunkter på maten har inkommit. G4G tar detta till sig och ska försöka justera.  

 
§ 4 Ekonomi 

- En fråga angående ersättning från Svenska Spel kom upp. Viss ersättning ska gå till klubben. 
Lena undersöker detta med föregående kassör.  

- Påminnelse angående rutinen för utlämning av tröjor. Utlämnande måste godkännas av 
Cecilia innan tröjor tas ut. 
  

§ 5 Information från kommittéer 
Regel – och handikappkommittén samt bankommitté 

- Regelvandring gick av stapeln 14/5. Ca 40 personer deltog. Det var en mycket uppskattad 
aktivitet. En regelvandring för juniorer planeras framöver.  

- Banan är genomgången vad gäller pinnar och dylikt.  
 
Damkommittén 

- Har kommit igång med tisdagsgolfen. Det var ganska få anmälda, vilket sannolikt berodde på 
krock med andra aktiviteter. Men för att få ett större intresse för den här aktiviteten görs ett 
försök att påminna via Facebook.  
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